
Lloret fa un pas m�s per al nou geri�tric amb 88 places

El govern local i For�a Lloret nÕaproven lÕestudi de viabilitat, per� pendents

de concretar lÕacord amb la Generalitat i la Fundaci� Nicolau Font

Cs sÕabst�, i el PSC i els comuns sÕhi oposen pel fet que sigui privat

LÕalcalde de Lloret, Jaume Dulsat, davant dels

terrenys per al futur geri�tric QUIM PUIG.

El futur geri�tric de Lloret de Mar tira endavant, amb el supor t del

govern local (Junts per Lloret, ERC i els quatre regidors no adscrits)

i de la regidora de For�a Lloret, Llu�sa Baltrons. Treballen amb un

horitz� de 88 places p�bliques, sumant les 48 de noves acordades

en lÕ�ltim protocol amb la Generalitat, i les 16 existents actualment i

les 24 de lÕAsil de la Fundaci� Nicolau Font. El ple va aprovar ahir

lÕestudi de viabilitat econ�mica per a lÕedif ici, amb una inversi�

superior als 12 milions dÕeuros i subjecte a la concessi� durant 40

anys, amb 48 places m�s privades. La previsi� �s que, un cop

adjudicada lÕobra, estigui en marxa en un m�xim de tres anys, amb

una apor taci� municipal de 700.000 euros, tamb� per sostenir el

centre de dia previst. Als terrenys de Can Buc, adquirits pel

municipi a lÕany 2008, tamb� hi haur� una reserva de s�l per traslladar-hi, m�s endavant, un sociosanitari.

El fet que es mantingui la idea de treure lÕequipament a concessi� privada va allunyar altres grups de lÕoposici�

del consens que havien exhibit en aprovar, per unanimitat, la integraci� en lÕempresa p�blica de la Diputaci�

Sumar, que ha fet lÕestudi i que tutelar� el proc�s. Des de Cs, Jordi Hern�ndez va abstenir-se pels ÒdubtesÓ que li

generen alguns aspectes. I Francisco Pastor (PSC) sÕhi va oposar pel fet que sÕopti per la gesti� privada i les

dades de lÕestudi datin del 2017 i el 2018. El regidor de Ciutadania, Jordi Sais, va argumentar que lÕenc�rrec es va

fer el 2019.

Guerra de modelsEl m�s dur en el debat va ser el por taveu dels comuns, Ernesto Gracia, que va posar en

q�esti� el model de concessi� a 40 anys per a una empresa privada i va aler tar dels problemes que han afectat

els geri�trics i les condicions laborals dÕempleats. Els dos edils del grup tamb� van votar-hi en contra.

Des de lÕexecutiu lloretenc, Sais i lÕalcalde, Jaume Dulsat, van defensar que han estudiat f�rmules com ara un

cr�dit p�blic o la implicaci� de lÕIncasol, que no han prosperat. I ara estudien acollir-se als fons Next Generation,

perqu� �s una inversi� que amb fons municipals, nom�s, no es pot afrontar. De fet, Dulsat va condicionar lÕaven�

del proc�s a poder tancar el conveni amb la Generalitat.
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